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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 72 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 73 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 4/2014 från nämndens sammanträde 2014-

05-20 som justerats 2014-05-22. 

 

 

§ 74 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Vice ordförande Emilia Bjuggren (S) och ledamoten Billy Östh (M) utses att justera dagens 

protokoll. Som justeringsdag beslutas den 19/6. 

 

§ 75 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av beslut fattade med delegation 

 

A. Beslut bl.a. DIF boxning. 

B. Eken cup bl.a.  

C. Förråd Zinkensdamms IP. 

D. Upprustning Kristinebergs IP. 

E. Bullerplank Kärrtorps IP. 

F. Beslut bl. a. Mälarhöjdens kanotsällskap. 
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§ 76 
Övriga anmälningsärenden 
 

Anmälan gjordes av: 

 

A. Svar på skrivelse: Barn och ungdomar behöver fler fullstora hallar. Dnr 2014/401. 

B. Granskningsrapport Spånga Tennis och Bordtennisklubb. 

C. Granskningsrapport avseende Kaknäs Ridhus AB. 

D. Granskningsrapport avseende Spårvägens Tennisklubb. 

E. Svar på skrivelse från Simförbundet. 

F. Medborgarförslag angående skatepark i Hässelby från Hässelby - Vällingby SDN. 

G. Svar på skrivelse: Flytt av Älvsjö idrottsplats, dnr 412-418-2014. 

 

Särskilt uttalande 
Axel Nekham (MP) lämnar särskilt uttalande på § 76 G enligt följande: Det är viktigt att ha en 

god dialog med föreningslivet. Vid exempelvis planering och utformning kan föreningarna 

bidra med värdefulla synpunkter som kan höja kvaliteten i arbetet ytterligare. Vi ser det som 

mycket positivt att Älvsjö AIK FF vill dela med sig av sina synpunkter inför flytten av Älvsjö 

idrottsplats. 

 

§ 77 
Förslag till nya och ändrade taxor 2015 samt kriterier för vissa taxor 
Dnr: 413-520-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

 i huvudsak godkänna förvaltningens förslag till beslut  

 

uppdra åt förvaltningen att tillsammans med Stockholms ishockeyförbund titta på 

vilka konsekvenser förslaget om nya säsongsperioder får för de berörda 

ishallsföreningarna samt återkomma till nämnden om det visar sig få negativa 

konsekvenser för föreningarnas barn- och ungdomsverksamheter.  

 

därutöver anföra 

 

Vi anser att förslaget till nya taxor är bra och stämmer väl överens med stadens idrottspolitiska 

program. Vi har dock blivit uppmärksammade på att de nya säsongsperioderna för ishallarna 

riskerar att få negativa konsekvenser för de föreningar som själva ansvarar för driften av någon 

av stadens ishallar i form av minskade intäkter då för- och eftersäsongerna tas bort. Vi tycker 

det är positivt med en förlängd nolltaxeperiod i ishallarna och bedömer att det i det stora hela 

gynnar ishockeyn. Detta är dock inte rimligt om det medför stora ekonomiska konsekvenser för 

den enskilda föreningen. Vi vill därför att idrottsförvaltningen tillsammans med Stockholms 

ishockeyförbund tittar vidare på vilka konsekvenser de nya säsongsperioderna får för 

ishallsföreningarna. Om det visar sig att det nya förslaget om ändrade säsongsperioder innebär 

avsevärt negativa konsekvenser för föreningarnas barn- och ungdomsverksamheter bör 

förvaltningen återkomma till nämnden för en revidering.  

 

 


